
SE-PO.0052-7/09
P R O T O K Ó Ł      Nr  LIII/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   21 maja   2009 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - nieobecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski,  Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz 
Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy 
jednostek  i  zakładów budżetowych,  prezesi  spółek miejskich,  Dyrektor  Muzeum „Saturn”  –  Iwona 
Szaleniec, przedstawicielka biura poselskiego Posła RP – Grzegorza Dolniaka, przedstawicielka biura 
poselskiego posła Waldemara Andzela,   radni Powiatu Będzińskiego, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram LIII sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 
gminnym.  Witam wszystkich  gości  i  stwierdzam, że  zgodnie  z  listą  obecności  na sali  jest 
wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad:

1. wprowadzenie  punktu  13.10  –  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
wydzierżawienie części dz. nr 4/4 i części dz. nr 5/4 k. m. 26 o pow. 2474 m. kw. położonej  
przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

2. wprowadzenie punktu 13.11 – projektu uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu  
udziału wynoszącego 1/3 część w prawie użytkowania wieczystego działki ozn. nr 70/29 k. m. 
57 o pow. 599 m. kw. położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu  
Państwa. 

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Zaproponował wprowadzenie punktu 13.19 – projektu uchwały w sprawie ustalenia składów 
osobowych Komisji stałych i Komisji doraźnych Rady Miasta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem zmian zgłoszonych przeze mnie?

GŁOSOWANIE / bez: J. Moćko, T. Kosmali, W. Oczkowicza, J. Gątkiewicza, H. Szotowskiej/

    12  głosów za
      0  głosów  przeciw
      2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że zmiana do porządku obrad została przyjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem radnego Andrzej Świątka o umieszczenie w pkt. 
13.19 projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych i doraźnych Komisji 
Rady Miejskiej?

GŁOSOWANIE  /  bez:  J.  Moćko,  T.  Kosmali,  W. Oczkowicza,  J.  Gątkiewicza,  H.  Szotowskiej,  nie 
głosowało 2 radnych/

      1  głos za
      3  głosy  przeciw
      8  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Zaproponował  wprowadzenie  po  punkcie  7  punktu  o  treści:  „Wniosek  o  ustalenie  czasu  
wystąpień klubów i indywidualnych wystąpień radnych”.

- Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem takiego dodatkowego punktu obrad?

GŁOSOWANIE / bez: J. Moćko, T. Kosmali, W. Oczkowicza, J. Gątkiewicza, H. Szotowskiej/

     13  głosów za
      1  głos  przeciw
      0  głosów wstrzymujących  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przypomniał,  ze  do  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  zgłoszona  została  
autopoprawka.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach:
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a/  26 marca 2009 r.
b/    9 kwietnia 2009 r.
c/  23 kwietnia 2009 r.

4.   Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszkańców.
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.
8. Wniosek o ustalenie czasu wystąpień klubów i indywidualnych wystąpień radnych.
9. Analiza współpracy z miastami partnerskimi.

a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

10.  Bezpieczeństwo w mieście – funkcjonowanie monitoringu, bezpieczeństwo ruchu 
ulicznego i pieszego.
a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

11. ZIK Sp. z o.o. – wyniki finansowe, realizacja inwestycji za rok 2008 i I kwartał  2009 r. 
Analiza wykonania budżetu za 2008 r.
a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

12.  Realizacja budżetu miasta za I kwartał 2009 r.
a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

13. Działania  gminy  na  rzecz  likwidacji  barier  architektonicznych  dla 
niepełnosprawnych.
a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

14. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1.    zmian w budżecie miasta na 2009 rok. 
2. rozpatrzenia skargi Pani Wiesławy Topór na naruszenie prawa przez Burmistrza Miasta 

Czeladź w Zarządzeniu nr 28/2003  z dnia 24.02.2003 r. w sprawie ustalenia opłat za 
usługi związane z  pochówkiem oraz za korzystanie z miejsc, obiektów i urządzeń na 
cmentarzu komunalnym.

3. uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i 
urządzeń  kanalizacyjnych,  będących  w  posiadaniu  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2009 – 2011.

4. zatwierdzenia taryf za dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków.
5. dopłaty do ceny 1 m. sześciennego odprowadzanych ścieków wynikającej z taryfy za 

dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Czeladź, zatwierdzonej 
uchwałą Nr …………………2009 Rady Miejskiej w Czeladzi.

6. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 
przy ul. Będzińskiej.

7. przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  ogólnego 
perspektywicznego zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź dla terenu przy 
DK 86 przyjętego uchwałą Nr VIII/49/03 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 marca 2003 
r.

8.  sprzedaży udziału wynoszącego ½ część zabudowanej nieruchomości ozn. nr 42 k. m. 
18 położonej przy ul. Boguckiego 25 w Czeladzi.

9. wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  dzierżawy  dot.  terenu  na  granicy  Czeladzi  i 
Siemianowic Śląskich części działki nr 51 k. m. 40 oraz części działek: nr 1, nr 2, nr 5 k. 
m. 38.

10. wyrażenia zgody na wydzierżawienie części dz. nr 4/4 i części dz. nr 5/4 k. m. 26 o pow. 
2474 m. kw. położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

11. skorzystania  z  prawa  pierwokupu  udziału  wynoszącego  1/3  część  w  prawie 
użytkowania wieczystego działki ozn. nr 70/29 k. m. 57 o pow. 599 m. kw. położonej przy 
ul. Wiosennej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa. 
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12. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  104/19  k.  m.  4  o  pow.  100  m.  kw. 
położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi.

13. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  14/7  k.  m.  16  o  pow.  1700  m.  kw. 
położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi.

14. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  163/2  k.  m.  4  o  pow.  140  m.  kw. 
położonej przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi.

15. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 8 k. m. 58 o pow. 450 m. kw. położonej 
przy ul. Prusa w Czeladzi.

16. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  57/2  k.  m.  15  o  pow.  738  m.  kw. 
położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi.

17. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  158/6  k.  m.  4  o  pow.  240  m.  kw. 
położonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

18. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  44/2  k.  m.  13  o  pow.  350  m.  kw. 
położonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

      15. Sprawy bieżące.
      16. Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołów z obrad sesji. 
- Protokół z obrad sesji w dniu 26 marca 2009 r.
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwagi ogólne do protokołów wniósł radny Andrzej Świątek. 

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 26 marca 2009 r.? 

GŁOSOWANIE / bez: J. Moćko, T. Kosmali, W. Oczkowicza, J. Gątkiewicza, H. Szotowskiej/

 13  głosów za
  1  głos  przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Protokół z obrad sesji w dniu 9 kwietnia 2009 r.
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwagi ogólne do protokołów wniósł radny Andrzej Świątek. 
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 9 kwietnia 2009 r.? 

GŁOSOWANIE  /  bez:  J.  Moćko,  T.  Kosmali,  W. Oczkowicza,  J.  Gątkiewicza,  H.  Szotowskiej,  nie 
głosowało 2 radnych/

 11  głosów za
   1  głos  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Protokół z obrad sesji w dniu 23 kwietnia 2009 r.
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 23 kwietnia 2009 r.? 

GŁOSOWANIE / bez: J. Moćko, T. Kosmali, W. Oczkowicza, J. Gątkiewicza, H. Szotowskiej/

 13  głosów za
   1  głos  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
- Czy są uwagi do przedstawionej informacji?

Uwag nie zgłoszono.
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Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Czy kanalizacja ul. Staszica będzie realizowana w IV kwartale tego roku?
- Czy będzie dalej robiona ul. Równoległa?

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Gmina zakupiła nieruchomość przy ul. Bytomskiej, naprzeciwko kościoła. Ja była jej cena, jaki 
był sposób nabycia tej nieruchomości, czy jest to zakup bezpośredni, czy przez pośrednika, 
jakie ma być jej przeznaczenie?

- Czy  została  zakupiona  nieruchomość  przy  ul.  Wojkowickiej,  jaka  była  jej  cena,  jaki  był 
przebieg przetargu, czy byli jeszcze jacyś inni współuczestnicy?

- Czy  Pani  sekretarz  lub jej  najbliższa  rodzina  korzystała  z   usług firm budowlanych,  które 
wykonywały  jakieś  zlecenia  na  rzecz  gminy,  przy  remoncie  nieruchomości  położonej  w 
Sosnowcu?

- Czy Panią Sekretarz łączą z Burmistrzem inne stosunki pozasłużbowe?

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Kiedy będzie uruchomiony plac zabaw w Parku Jordana przy ul. Mickiewicza?
- Ścieżki Parku Jordana zostały wysypane materiałem, który bardzo się kurzy.
- Ul. Szybikowa – trzy pochylone drzewa, które opierają się już na przewodach elektrycznych. 

Kiedy zostaną przycięte końcówki tych drzew? 
- Park z pomnikiem górników. Kierowcy wnioskują o tradycyjne przycięcie żywopłotu.
- Na ul. 21 Listopada na domu kultury  znajduje się tablica upamiętniająca śmierć 4 górników. 

Czy jest taka możliwość, aby obok tablicy zamontować podstawkę na znicz?

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrał:

1. inż. Kozłowski - mieszkaniec – wystąpienie dot.:
• wzrostu czynszów, 
• pogarszającej się obsługi
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• niepotrzebnego  wydawania  pieniędzy  na  instalację  elektryczną  w  lokalach 
mieszkalnych ZBK

• uporządkowania zieleni
• przejęcia administrowania lokalami mieszkalnymi przez TBS

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odniósł się do wzrostu opłat czynszowych.

2. Stanisław Guzak - mieszkaniec  – wystąpienie dot.:
• Zbyt wysokich krawężników na przejściach dla pieszych

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Odczytuje stanowisko  mieszkańców ul. Stawowej, Matejki i Prusa na  odpowiedź na petycję  
w sprawie obwodnicy południowej.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Co dzieje się z przydziałem mieszkania dla Pani Budnej?

Dot. pkt. 7  – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy  do  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  zapytania 
mieszkańców.

Ewa Kiedrzyn                                  -               Zakład Budynków Komunalnych  

- Nie wiem co pan Kozłowski miał na myśli mówiąc o wzroście kosztów. Myślę, że chodzi o 
czynsze. Jest uchwała Rady Miejskiej Pt. program gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
gminy do 1013 r., która określa, że górny pułap czynszu najmu będzie się stanowić 2,25% 
wartości odtworzeniowej, przy preferowanej przez Państwo stawce 3%. Druga zmiana, która 
nastąpiła to podwyżka czynszu, która nastąpiła 1 raz w roku, nie tak jak do tej pory 2 razy w 
roku. Te zmiany są korzystne. Na pewno nie mogą być przekroczone określone granice.

- Jeśli chodzi o wymianę instalacji elektrycznej, jest to wymóg ENION-u. Instalacje elektryczne 
w budynkach z lat 50-tych – 70-tych  nie odpowiadają wymogom ENION-u. 

- Jeśli chodzi o chwasty spowodujemy, aby były wyeliminowane.

Ad vocem głos zabrał inż. Kozłowski.

Ewa Kiedrzyn                                  -               Zakład Budynków Komunalnych  

- Mnie się trudno wypowiadać na temat specyfiki  norm energetycznych, bo nie jestem w tej 
sprawie specjalistą. Pan Dyrektor również zna tylko przepisy i wymogi, które kieruje do nas 
ENION. Myślę, ze jedyną osobą, która może Panu odpowiedzieć jest inspektor nadzoru ds. 
elektrycznych. 
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Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- Zapraszam Pana do nas, aby Pan powiedział,  które to mieszkanie,  bo są  nowe przepisy 
elektryczne. ENION żąda od nas oświadczenie, ze jest zgodnie z nowymi przepisami.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Andrzej Świątek - radny
2.  Maciej Bednarczyk - Z-ca Dyrektora ZBK
3.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4.  inż. Kozłowski - mieszkaniec

Maciej  Bednarczyk  –  Z-ca  Dyrektora  ZBK  zobowiązał  się  do  udzielenia  w  tej  sprawie 
odpowiedzi na piśmie. 

Ewa Kiedrzyn                                  -               Zakład Budynków Komunalnych  

- Odpowiedź  zostanie  udzielona  na  piśmie,  ale  chciałam  tutaj  sprostować  jedną  rzecz, 
ponieważ czuje się winna i odpowiedzialna za pewne nieprawidłowości, które wkradły się do 
odpowiedzi na petycję mieszkańców ul. Stawowej, Matejki i Prusa. Istotnie Pan Walaszek nie 
składał wniosku o lokal zamienny, tak jak inni. Temat ten został potraktowany zbyt ogólnie. 
Przepraszam  Pana  Walaszka.  Takie  sprostowanie  zostanie  przygotowane,  zgodnie  z 
życzeniem, które znalazło się w piśmie odczytanym przez radną Teresę Kosmalę.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- W  roku  1996,  w  imieniu  zarządu  mówiłem,  że  jeżeli  będzie  budowana  droga,  to  wtedy 
wybudujemy budynek komunalny. Do tej pory nie zbudowaliśmy tej drogi. Obietnica jest nadal 
aktualna. My Państwa nie chcemy  stamtąd wyrzucać, jeżeli nie ma takiej potrzeby i dlatego 
proponujemy indywidualnie przeniesienie się do naszych zasobów.

- Jeżeli chodzi o drogę ponad lokalną, to jej nie ma w planach zagospodarowania miasta od 
roku  2005.  Jest  to  droga  zbiorcza,  ale  obwodnica  ul.  Dziekana.  Z  przykrością  Pana 
zawiadamiam, że w pasie drogowym tej ulicy stoi Pana dom, ale na razie nie ma w planach 
inwestycyjnych realizacji tej obwodnicy.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Ryszard Walaszek - mieszkaniec
2.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4.  Maciej Bednarczyk - Z-ca Dyrektora ZBK
5.  Ewa Kiedrzyn - ZBK
6.  Zofia Frankiewicz - mieszkanka
7.  Andrzej Swiątek - radny

Ewa Kiedrzyn                                  -               Zakład Budynków Komunalnych  
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- Pani Budna została zakwalifikowana do najmu mieszkania pokój  kuchnią. Nie odzyskaliśmy 
do  chwili  obecnej  mieszkania  o  takiej  kategorii,  które  odpowiadałoby  Pani  Budnej.  Każde 
kolejne, które będzie się zwalniać w pierwszej kolejności będzie oferowane Pani Budnej. Od 
Pani Budnej będzie zależało czy je przyjmie, czy nie. I tak do skutku.

Ad vocem głos zabrała radna Grażyna Strączek.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK   

- Ul. Równoległa. Będzie dalej remontowana,  w najbliższym czasie.
- Studzienki w ul. Legionów zostały wyregulowane.  Regulacje studni wykonujemy również na 

ul. Nowopogońskiej i Mickiewicza.
- Plac zabaw na ul. Mickiewicza – będzie montowany od dzisiaj. Do końca czerwca ustaliliśmy 

termin montażu wszystkich placów zabaw.
- Materiał na ścieżki w parku. Chciałem Państwa uspokoić. Jestem w posiadaniu atestu PZH.
- Ul. Szybikowa, pochylone drzewa. Przyjrzymy się temu.
- Żywopłot przy ul. Sikorskiego. Cały ten teren jest własnością SRK. Pewnie będziemy musieli 

znowu to zrobić, przynajmniej na samym łuku, aby poprawić widoczność.
- Ul. Słowiańska – przejścia dla pieszych. Ten temat już wielokrotnie wyjaśnialiśmy. Jeżeli Pan 

zaobserwował coś co utrudnia poruszanie się osobom  niepełnosprawnym, to porozmawiajmy 
o tym w przerwie. Natomiast chciałbym Państwa zapewnić, że wszystkie inwestycje które były 
i są obecnie prowadzone uwzględniają zaniżanie krawężników, po to aby ułatwić poruszanie 
się osobom niepełnosprawnym i matkom z dziećmi w wózkach.

Jerzy Górniak                                 -               Prezes ZIK Sp. z o.o.  

- Ul. Staszica. Pierwszy przetarg na kredyt nam nie wyszedł. Ogłosiliśmy drugi przetarg. Termin 
składania ofert mija 10 czerwca.

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Proszę o zabezpieczenie dołu na ogródkach działkowych.

Jerzy Górniak                                 -               Prezes ZIK Sp. z o.o.  

- Od  ul.  Staszica  jest  to  ogrodzone,  od  ul.  Poprzecznej  i  przy  wejściu  do  ogródków  jest 
ogrodzone. Sprawdzę jeszcze – poprawimy. Może ktoś rozerwał.

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz  Miasta   

- Nie  mam i  nie  miałam nigdy  nieruchomości  na  terenie  Sosnowca,  toteż  nie  mogłam ich 
remontować. Chciałabym się dowiedzieć od Pana radnego, dlaczego akurat Sosnowiec sobie 
wybrał,  a  nie  Katowice,  albo  lepszą  lokalizację,  np..  nie  Kraków.  Myślę,  ze  stwierdzenie 
faktów, powoduje, ze ja powinnam znać powody Pańskich pytań.

- Na tej Sali jest kilka osób, z którymi łączą mnie stosunki pozazawodowe i myślę, że nikt z tych 
osób  nie  będzie  się  tego  wypierał.  Doskonale  wiemy,  o  jakie  stosunki  Panu  chodziło. 
Ponieważ opiera się Pan na tym co ludzie mówią, chciałabym wiedzieć, którzy ludzie mówią, 
oprócz  Pana,  bo  jak  na  razie  Pan  może  być  jedyną  osobą,  która  zostanie  oskarżona  o 
pomówienia. Jest to jakaś Pana słabość, bo już w 1990 r. na Zarządzie Pan mnie wypytywał z 
kim mnie jakie stosunki łączyły, że jestem kierownikiem od 1986 r. w tym urzędzie. Akurat na 
tej Sali są osoby, które w tamtych latach pracowały w tym urzędzie. 2 lata temu, jak miałam 
przyjemność przez miesiąc pracować z Panem Skalskim, też Pan chciał mnie usilnie zwolnić. 
Prosił Pan wtedy Pana Skalskiego, aby złożył taki wniosek i nie wiem wtedy o jakie stosunki 
Panu chodziło.  Ja wiem, ze leżę Panu na sercu od 20 lat.  Myślę,  że posunął się Pan za 
daleko.  Chciałam  Panu  przypomnieć,  że  1999  r.  też  była  osoba,  która  próbowała  mnie 
zdyskredytować w oczach innych osób i usilnie wpłynąć na to, by mnie zwolniono, ale proszę 
sobie wyobrazić, że dostała wyrok 2 lat w zawieszeniu.

- Wydaje mi się, że naruszył Pan jeszcze jedną rzecz, jeżeli chodzi o równouprawnienie. Gdyby 
nawet  tak  było,  że w tym urzędzie  łączą mnie z kimś jakieś stosunki,  to uważa Pan, że 
konsekwencje ja powinnam ponosić, bo Pan sobie dzisiaj upatrzył mnie. Czy jak Pan Będzie 
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odwiedzał  Panią  Kosmalę,  tak  jak  Pan  odwiedza,  to  trzeba  jej  opinię  zniszczyć,  bo  jest 
samotnie wychowującą dziecko matką. Czy Panu się wydaje, że radny ma prawo posuwać się 
aż tak daleko? Ja rozumiem Panie Przewodniczący, że będą mogła skorzystać z protokołu, 
który został dzisiaj nagrany?

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Nieruchomość przy ul. Bytomskiej 20. cały czas staraliśmy się o zakup tej nieruchomości, ale 
dawny właściciel nie miał uregulowanych stanów prawnych i kiedyś jak nadzór budowlany był 
tutaj  w  urzędzie  podjąłem  decyzję  o  zabezpieczeniu  tej  nieruchomości,  bo  takie  miałem 
uprawnienia.  Gmina nie kupiła tego budynku, więc sprawa jest bezprzedmiotowa. Również 
nie  nabyliśmy  nieruchomości  przy  ul.  Wojkowickiej,  Przełajskiej,  ponieważ  zostaliśmy 
przelicytowani.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie. 

Ad vocem wypowiedzi Sekretarz Miasta - Doroty Bąk głos zabrała radna Teresa Kosmala.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wniosek o ustalenie czasu wystąpień klubów i indywidualnych wystąpień radnych.
- Odczytuje treść wniosku.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Andrzej Swiątek - radny
4. Władysław Oczkowicz - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem [odczytanym przeze mnie?

GŁOSOWANIE  /bez M. Rajcy, Z. Bazańskiej, J. Gątkiewicza, H. Szołowskiej, nie głosował 1 radny/

 12  głosów za
   2  głosy  przeciw
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   0  głosów  wstrzymujących  się

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Analiza współpracy z miastami partnerskimi. 

a/ wprowadzenie 

Wojciech Maćkowski                    -               Kierownik Wydziału Promocji Miasta   

- Dokonuje  wprowadzenia do materiałów.

Pytanie zadał radny Andrzej Swiątek. 

b/ opinie Komisji

Opinię przedstawił Andrzej Mentel -Z-ca Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

c/ dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Andrzej Mentel - radny
3. Marian Kita - radny

Radna  Teresa  Kosmala  zgłosiła  wniosek  o  stworzenie  możliwości  znalezienia  miasta 
partnerskiego  na  innym  kontynencie,  w  Azji,  Ameryce  Północnej,  Ameryce  Południowej,  
Australii. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE   /bez  M.  Rajcy,  Z.  Bazańskiej,  J.  Gątkiewicza,  H.  Szołowskiej,  nie  głosowało  2 
radnych/
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   4  głosy  za
   5  głosów  przeciw
   4  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Cd. dyskusji:

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej  Świątek - radny
2. Marian Kita - radny
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4. Andrzej Mentel - radny
5. Wojciech Maćkowski - Kierownik Wydziału Promocji Miasta
6. Teresa Kosmala - radna

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Bezpieczeństwo w mieście  – funkcjonowanie monitoringu, bezpieczeństwo ruchu ulicznego i 
pieszego.

a/ wprowadzenie

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Dokonuje wprowadzenia do materiałów.

b/ opinie Komisji

Nie przedstawiono opinii.

c/ dyskusja

Nie zadano pytań.
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Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- ZIK Sp. z o.o. – wyniki finansowe, realizacja inwestycji za rok 2008 i I kwartał  2009 r. Analiza 
wykonania budżetu za 2008 r.

a/ wprowadzenie

Grzegorz Gruszczyński               -               Główny Księgowy ZIK Sp. z o. o.  

- Dokonuje wprowadzenia do materiałów.

b/ opinie Komisji

Opinię przedstawiła Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej

c/ dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Grzegorz Gruszczyński - Główny Księgowy ZIK Sp. z o.o.
3. Władysław Oczkowicz - radny
4. Andrzej Swiątek - radny
5. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Dot. pkt. 12– porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Realizacja budżetu miasta za I kwartał 2009 r.

a/ wprowadzenie 

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

14



- Dokonuje wprowadzenia do materiałów.

b/ opinie Komisji

Opinię przedstawiła Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej.

c/ dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Andrzej Świątek - radny
3. Andrzej Mentel - radny

Dot. pkt. 13– porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Działania gminy na rzecz likwidacji barier architektonicznych dla niepełnosprawnych.

a/ wprowadzenie

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Dokonuje wprowadzenia do materiałów.

b/ opinie Komisji

Nie przedstawiono opinii Komisji.

c/ dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Marian Kita - radny
3. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
4. Czesław Badura - radny
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5. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
6. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
7. Andrzej Świątek - radny

Przewodniczący rady ogłosił 15 minut przerwy.

Dot. pkt. 14– porządku obrad Sesji

Jolanta Moćko                                -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok. 

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Opinię przedstawiła Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2009 rok.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają  
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE   /bez:  M.  Rajcy,  M.  Kity,  K.  Francikowskiego,  W.  Konderaka,  T.  Kosmali,  W. 
Oczkowicza/

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LIII/847/2009  w  sprawie  zmian  w 
budżecie miasta na 2009 rok została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  Pani Wiesławy Topór na naruszenie prawa 
przez Burmistrza Miasta Czeladź w Zarządzeniu nr 28/2003  z dnia 24.02.2003 r. w sprawie 
ustalenia opłat za usługi związane z  pochówkiem oraz za korzystanie z miejsc, obiektów i 
urządzeń na cmentarzu komunalnym.

Zofia Gajdzik                                 -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

Jan Gamrat                                     -               radca prawny  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Ireneusz Gawroński - radny
2.  Jan Gamrat - radca prawny
3.  Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
4.  Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
5.   Andrzej Mentel - radny
6.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
7.  Marcin Musiał - radny
8. Teresa Kosmala - radna
9.  Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za uznaniem za bezzasadną skargi Pani Wiesławy Topór na naruszenie 
prawa przez Burmistrza Miasta Czeladź w Zarządzeniu nr 28/2003  z dnia 24.02.2003 r. w 
sprawie  ustalenia  opłat  za  usługi  związane  z   pochówkiem oraz za  korzystanie  z  miejsc, 
obiektów i urządzeń na cmentarzu komunalnym?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, M. Kity, J. Moćko, H. Szotowskiej/

   4  głosy za
   2  głosy przeciw
   9  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIII/848/2009 w sprawie  rozpatrzenia 
skargi  Pani  Wiesławy  Topór  na  naruszenie  prawa  przez  Burmistrza  Miasta  Czeladź  w 
Zarządzeniu nr 28/2003  z dnia 24.02.2003 r. w sprawie ustalenia opłat za usługi związane z  
pochówkiem oraz za korzystanie z  miejsc,  obiektów i  urządzeń na cmentarzu komunalnym 
została przez Radę podjęta.

Przewodniczący Rady ogłosił 25 minut przerwy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji  urządzeń 

wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych,  będących  w  posiadaniu  Zakładu  Inżynierii 
Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2009 – 2011.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - radna
2. Jerzy Górniak - Prezes ZIK Sp. z o.o.
3. Władysław Oczkowicz - radny
4. Andrzej Mentel - radny
5. Ireneusz Gawroński - radny
6. Grzegorz Gruszczyński - Główny Księgowy ZIK Sp. z o.o.
7. Andrzej Świątek - radny
8. Teresa Kosmala - radna

Radna Teresa Kosmala zgłosiła wniosek o nie przyjmowanie wieloletniego planu rozwoju i  
modernizacji  urządzeń wodociągowych i  urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu  
Zakładu Inżynierii Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2009 – 2011 w 
przedstawionej formie.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest wnioskiem zgłoszonym przez radną Teresę Kosmalę?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Kity, M Rajcy, H. Szotowskiej, nie głosował 1 radny/

   2  głosy za
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  11  głosów  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w treści przedstawionej?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Kity, M Rajcy, H. Szotowskiej, nie głosował 1 radny/

  13  głosów za
   2  głosy  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LIII/849/2009  w sprawie uchwalenia 
wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń 
kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Zakładu Inżynierii Komunalnej Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością na lata 2009 – 2011  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków.
- Przypomniał radnym, że otrzymali nową treść załącznika Nr 1.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Mentel - radny
2. Teresa Kosmala - radna
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
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1. Teresa Kosmala - radna
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Jerzy Górniak - Prezes ZIK Sp. z o.o.
4. Ireneusz Gawroński - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka/

  11  głosów za
   2  głosy przeciw /T. Kosmala, A. Świątek/
   2  głosy  wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIII/850/2009 w sprawie zatwierdzenia 
taryf za dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  dopłaty  do ceny  1  m.  sześciennego odprowadzanych  ścieków 
wynikającej z taryfy za dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Czeladź, 
zatwierdzonej uchwałą Nr LIII/850/2009 Rady Miejskiej w Czeladzi.

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Ireneusz Gawroński - radny
4. Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała/
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  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy  wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LI/829/2009  w sprawie dopłaty do ceny 
1  m.  sześciennego  odprowadzanych  ścieków  wynikającej  z  taryfy  za  dostarczoną  wodę  i  
odprowadzanie  ścieków  na  terenie  Gminy  Czeladź,  zatwierdzonej  uchwałą  Nr  LIII/850/2009 
Rady Miejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu położonego przy ul. Będzińskiej.

- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury, I. 
Gawrońskiego/

  10  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy  wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LIII/852/2009  w  sprawie  zmiany 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu  położonego  przy  ul.  
Będzińskiej  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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- Projekt  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do sporządzenia  zmiany fragmentu miejscowego 
planu  ogólnego perspektywicznego  zagospodarowania  przestrzennego miasta  Czeladź  dla 
terenu przy DK 86 przyjętego uchwałą  Nr VIII/49/03 Rady Miejskiej  w Czeladzi  z dnia 27 
marca 2003 r.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Grażyna Strączek - radna
3. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej 
4. Ireneusz Gawroński - radny
5. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury/

   3  głosy za
   4  głosy  przeciw
   6  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia  
zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  ogólnego  perspektywicznego  zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź dla terenu przy DK 86 przyjętego uchwałą Nr VIII/49/03 Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 marca 2003 r. nie została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  udziału  wynoszącego  ½  część  zabudowanej 
nieruchomości ozn. nr 42 k. m. 18 położonej przy ul. Boguckiego 25 w Czeladzi.

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury/

  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LIII/853/2009  w  sprawie  sprzedaży 
udziału wynoszącego ½ część zabudowanej nieruchomości ozn. nr 42 k. m. 18 położonej przy  
ul. Boguckiego 25 w Czeladzi. została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy dot. terenu na 
granicy Czeladzi i Siemianowic Śląskich części działki nr 51 k. m. 40 oraz części działek: nr 1, 
nr 2, nr 5 k. m. 38.

- Odczytuje projekt uchwały.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury/

   0  głosów za
  10  głosów  przeciw
   3  głosy wstrzymujące  się

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że Uchwała w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  
umowy dzierżawy dot. terenu na granicy Czeladzi i Siemianowic Śląskich części działki nr 51 k. 
m. 40 oraz części działek: nr 1, nr 2, nr 5 k. m. 38 nie została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części dz. nr 4/4 i części dz. 
nr 5/4 k. m. 26 o pow. 2474 m. kw. położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Teresa Kosmala - radna
2.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/

   9  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LIII/854/2009  w  sprawie  wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie części dz. nr 4/4 i części dz. nr 5/4 k. m. 26 o pow. 2474 m. kw. 
położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu udziału wynoszącego 1/3 część 
w prawie użytkowania wieczystego działki ozn. nr 70/29 k. m. 57 o pow. 599 m. kw. położonej 
przy ul. Wiosennej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

- Odczytuje projekt uchwały.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi?
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Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/

  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIII/855/2009 w sprawie skorzystania z 
prawa pierwokupu udziału wynoszącego 1/3 część w prawie użytkowania wieczystego działki 
ozn. nr 70/29 k. m. 57 o pow. 599 m. kw. położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi stanowiącej 
własność Skarbu Państwa została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 104/19 k. m. 4 o 
pow. 100 m. kw. położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIII/856/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  104/19  k.  m.  4  o  pow.  100  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Szpitalnej w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 14/7 k. m. 16 o 
pow. 1700 m. kw. położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/  

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIII/857/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  14/7  k.  m.  16  o  pow.  1700  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Przełajskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/2 k. m. 4 o 
pow. 140 m. kw. położonej przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/  

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIII/858/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  163/2  k.  m.  4  o  pow.  140  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Wojkowickiej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 8 k. m. 58 o pow. 
450 m. kw. położonej przy ul. Prusa w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/  

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIII/859/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 8 k. m. 58 o pow. 450 m. kw. położonej przy ul. Prusa w  
Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k. m. 15 o 
pow. 738 m. kw. położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi.
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- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE    /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/  

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIII/860/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k. m. 15 o pow. 738 m. kw. położonej przy ul. Rolniczej  
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 158/6 k. m. 4 o 
pow. 240 m. kw. położonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/  

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIII/861/2009 w sprawie   przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 158/6 k. m. 4 o pow. 240 m. kw. położonej przy ul. Chmielnej  
w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 44/2 k. m. 13 o 
pow. 350 m. kw. położonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, M. Kity, H. Szotowskiej, W. Konderaka, M. Musiała, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/  

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIII/862/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 44/2 k. m. 13 o pow. 350 m. kw. położonej przy ul. Chmielnej  
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 15 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do spraw bieżących.

- Omawia  odpowiedź Burmistrza Miasta na petycję mieszkańców ulic: Stawowa, Matejki, Prusa 
z  dnia  02.04.2009  r.  w  sprawie  zrezygnowania  z  rezerwy  terenu  pod  tzw.  obwodnicę 
południową miasta.

- Odczytuje  pismo  MZGK z dnia  12.05.2009  r.  do  Powiatowego Zarządu  Dróg  w sprawie 
umieszczenia  w  budżecie  Powiatowego  Zarządu  Dróg  zadań  inwestycyjnych  przebudowy 
układu drogowego dwóch skrzyżowań tj. ul. Szpitalnej i Kombatantów oraz ulic: Katowickiej,  
Dehnelów, Reymonta w Czeladzi.

- Odczytuje  pismo  MZGK do Powiatowego Zarządu  Dróg  z  dnia  11.05.2009 r.  w sprawie 
wykonania naprawy jezdni ul. Szpitalnej w Czeladzi. 
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- Odczytuje  pismo MZGK do Spółki Restrukturyzacji Kopalń   z dnia 07.05.2009 r. w sprawie 
remontu ul. Węglowej.

- Odczytuje  pismo MZGK do Czeladzkiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej  z dnia  28.04.2009 r.  w  
sprawie drogi przy Kościele św. Wojciecha BM w Czeladzi.

- Odczytuje pismo MZGK do PHU „JANTAR” z dnia 27.04.2009 r. w sprawie naprawy drogi  
gruntowej ul. Staropogońskiej.

- Omawia  pismo ZIK Sp. z o.o. z dnia 27.04.2009 r.  w sprawie odpowiedzi  na interpelację 
radnych w sprawie realizacji inwestycji – ul. Staszica i Józefów.

- Odczytuje  pismo  rodziców  z  dnia  18.05.2009  r.  w  sprawie  utworzenia  dodatkowej  klasy  
pierwszej w Gimnazjum Nr 2.

DYSKUSJA 

W dyskusji udział wzięli:

1. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
2. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
3. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  pismo  prezesów:  Czeladzkiego  Stowarzyszenia  „Rozwój  Miasta”  i  Forum  dla 
Zagłębia Dąbrowskiego z dnia 23.04.2009 r.  w sprawie zwołania wspólnej sesji  rad miast:  
Sosnowiec,  Dąbrowa  Górnicza,  Będzin,  Czeladź  i   Powiatu  Będzińskiego  w  sprawie  
przyszłości tramwajów na obszarze Zagłębia Dąbrowskiego.

DYSKUSJA 

W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
3. Urszula  Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
4. Teresa Kosmala - radna
5. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
6. Zofia Bazańska - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje pismo Pana Ryszarda Liszczyka z dnia 12.05.2009 r. w sprawie nadania nazwy ul.  
Miodowej i drogi zlokalizowanej w rejonie „Niwy” na gruntach prywatnych / w nawiązaniu do  
artykułu w „Echu Czeladzi” z m-ca grudnia 2008 r. nr 12/196 s. 19/.
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Sprawa została skierowana do rozpatrzenia do Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Odczytuje  odpowiedź  na  pismo  Panna  Arnolda  Sobczyka  w  sprawie  przeprowadzenia  
referendum  dotyczącego  zmiany  nazwy  województwa  śląskiego  oraz  treść  stanowiska  
wypracowanego na posiedzeniu Komisji Regulaminowo – Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych. 

DYSKUSJA nt. projektu uchwały w sprawie zmian do Statutu Gminy Miejskiej Czeladź.

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Teresa Kosmala - radna

Dyskusja nt. terminu zwołania sesji w czerwcu 2009 r.

Dot. pkt. 16 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam LIII Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

            WICEPRZEWODNICZĄCA 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                                 Jolanta Moćko

Protokołowała:

E. Augustyniak
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• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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